
Referat af afd. bestyrelsesmøde d. 1-9-21 
Tilstede: Hanne og Kirsten 

 

1) Godkendelse af referat d. 18-8-21  
2) Nyt fra ØB. 

Der er kommet en enkel skrivelse om, at vi i år ikke skal betale honorar for ØB´s deltagelse 
på beboermødet. 
 

3) Relevant nyt fra Organisationsbestyrelsen/ ingen nye referater  
 

4) Indkomne forslag/ ingen nye. 
Et tidligere forslag om at sætte forårsløg-planter i 3-kantsbeddet i stedet for de 
storbladede planter, er bevilget med op til 300 kr. 

 

5) Opgaver siden sidst: 
- Hanne arbejder videre på mulige myrebekæmpelses- løsninger 
- Sanne ser videre på at få repareret børnebordet. 
- Hanne undersøger, om der stadig er WF i fælleshuset. 
- Klargøring af afd. bestyrelsens forslag til Beboermødet 

 

6) Forberedelse til Beboermødet. 
Vi har bedt om, at ØB stiller op med en referent og en budgetkyndig. 
Vi fik så planlagt det sidste praktiske med mad, drikke mv. 
 

Evt.: 

Plejeplanen for Moselundens grønne områder indeholder en post, der hedder pasning af 
bede. Det undersøger vi nærmere, for vi holder, så vidt vi ved, selv bedene. Desuden vil vi 
gå en runde, da meget ukrudt er skudt op mellem fliser og sten, og der er vist heller ikke 
blevet fejet i længere tid.  
 
    For referat,- Kirsten 


